
ACTA ASSEMBLEA GENERAL I EXTRAORDINÀRIA 18 DE DESEMBRE 2023

Ordre del dia assemblea ordinària:

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior.
2. Presentació i aprovació del resum d'activitats 2023
3. Presentació i aprovació del balanç econòmic a 30 de novembre
4. Presentació i aprovació del pressupost 2024
5. Propostes i preguntes

S’inicia la sessió a les 19.15 amb 44 assistents entre junta (2 membres), treballadors
(tots, llevat Jesús) i socis.

1. En aquesta assemblea hi havia 11 persones que havien assistit a l’assemblea
anterior i queda aprovada per unanimitat.
Seguidament una sòcia demana sobre el punt 5, si s’ha aconseguit col·locar
l’arxiu del GOB. Es respon per part de la treballadora Cecile, que si, que s’ha
fet contacte amb la UIB i l’arxiu del Regne de Mallorca però que és un tema
que duu el seu temps.

2. Memòria activitats. Condueix la presentació del resum d’activitats el president
Amadeu Corbera i fa un repàs del resum que es dóna a l’abast dels
assistents amb un fullet de mà a l’entrada a l’assemblea. Demana disculpes
en algunes ocasions per la manca de presentació i la percepció
d'improvisació degut a que no havia rebut el resum d’activitats prèviament.
Durant la lectura fa una aportació de l’existència d’una nova xarxa social que
potser s’hauria de començar a abordar com a GOB.
Després del repàs de la memòria es dóna una ronda de preguntes i
respostes.
Primer per part de la treballadora Cécile es fa una esmena a la memòria on
diu que hi ha 85 socis nous enguany, i es comunica que el número actualitzat
són 225 que s’han donat a partir d’una campanya de recaptació de socis que
encara està activa.
Seguidament per part d’una sòcia es demana per les baixes de socis
hagudes enguany, i la resposta que rep per part de l’equip de treballadors és
que les baixes no es contabilitzen.
També es fa una petició de que s’envii la memòria d’activitats a tots els socis i
sòcies abans de l’assemblea i que si és possible no el mateix dia.



3. Balanç econòmic. Abans de començar a explicar-lo també es demana per la
mateixa sòcia poder tenir el balanç abans de l’assemblea.
Condueix aquest apartat el treballador Toni Muñoz. Primer de tot s’expliquen
els coneixements bàsics per entendre els comptes que es duen, fent èmfasi
al fet que manca per calcular el mes de desembre i que per poder aprovar el
balanç es fa fins a 30 de novembre, i es farà una probabilitat de final d’any.
Es comenten les coses que poden variar de cara al final d’any, com les
despeses de personal que es considera com el motor i per tant un dels punts
que genera major despesa, un 75%.
També es comenta que es fan auditories que estan a disposició dels socis
que ho demanin.
Es van explicant totes les despeses i ingressos, sobretot fent èmfasis en
algunes que són més específiques d’aquest any, com els 36000€ que se’ns
han retornat com a taxes urbanístiques per convertir el refugi de pedra en sec
a la Trapa que va ser abandonat pel Consell. O els 100.000 € rebuts pel
Ministeri de Transición Ecológica.
També es comenta el lloguer de Can Raleta a Sóller, que va ser una herència
que s’ha llogat a una parella de mallorquins a un preu raonable que ens
permeten pagar el nostre lloguer del local.
Finalment es mostra una gràfica i s’explica que el 55% dels ingressos del
GOB no depenen de projectes, ni subvencions d’administracions. La resta
està més repartit.
Finalment es donen una sèrie de preguntes i respostes.

Es demana pels ingressos de personal, i es contesta per part de Toni Muñoz
que és el que retorna GOb d’Eivissa i Menorca de les hores que realitza
Amàlia a les altres seus, ja que el GOB Mallorca l’hi paga el total del seu sou.
També es demana per part d’una sòcia si els ingressos de Miteco són
finalistes, si es presenta algun projecte. La resposta per part de Toni Muñoz
és que inclou coses que es fan sense finançament administratiu a
campanyes. I que si que és un projecte presentat i validat.

Per part d’una sòcia s’anima a intentar arribar al 50% de quotes perquè
enguany es veu un any extraordinari quan a ajudes i subvencions, però no
sempre serà així. La resposta per part dels treballadors és que sempre és un
objectiu prioritari.

Una altra pregunta que es dóna per part d’una sòcia cap a les responsables
d’EA: primer comenta que fa uns anys es van eliminar les llistes d’espera dels
grups Infantil i Juvenil, llavors es proposa tornar-ho a fer a cost de mantenir
més monitors o contractar més autocars ja que quan es vol contactar amb
infants de la llista d’espera si es fa molt llarga, ja els ha passat l’edat. La
resposta per part de la responsable d’EA és que als darrers anys s’ha fet un



esforç en sumar voluntaris i es va considerar que no era viable amb els
recursos que hi ha poder tenir més gent.

Finalment s’aprova el balanç per assentiment.

4. Pressupost. També es condueix per part de Toni Muñoz. Es destaca la dada
que hi ha un superàvit previst pel 2024, tot i que hi ha un grau d’incertesa alt
ja que poden aparèixer imprevistos impossibles de preveure. Així es comenta
que es solen fer pressupostos conservadors per no trobar-se sorpreses al
final.

A la ronda de preguntes sorgeixen algunes qüestions:

Es demana si no s’ha previst un increment d’ingressos per quotes, per part
d’una sòcia. Per part de l’equip de treballadors es respon que s’han posat els
mateixos de 2023 perquè s’ha de fer un esforç en recuperació i per poder
superar les baixes s’han de fer com a mínim 150 socis nous per any i es
pensa que no sempre serà possible perquè requereix molt d’esforç.

Llavors es demana que quants socis hi ha actualment. Es respon per part
dels treballadors que de socis que paguin quota n’hi ha uns 2300
aproximadament però que figurin a l’entitat n’hi ha uns 6000, ja que no es
donen de baixa socis que hagin comunicat que no poden pagar la quota.

Per part d’una sòcia es comenta si no seria més conservador posar una mitja
dels socis que s’han obtingut els darrers anys, i no fer-ho de l’any anterior
que a més s’ha comentat que s’ha realitzat una campanya de socis
específica. La resposta que es dóna per part de l’equip de treballadors és que
l’objectiu és fer més de 150 socis per any.

També es demana pel lloguer del nou local. Es respon que ens demanen uns
850€ i que l’objectiu a mig termini és de pujar-lo, però sense més dades.

També es demanen per les despeses per adaptar-lo. I s’explica que el
propietari s’encarrega de tot, el GOB només s’ha de fer càrrec del mobiliari.
També es demana per quants anys és el nou lloguer, i es respon que en
principi és un lloguer de llarga durada, que encara no es té el contracte fet i
que s’haurà d’especificar més, però la intenció és d’una durada d’almenys 10
anys, ja que el propietari és una persona propera, sòcia i voluntària.

Es demana sobre si hi ha un espai per altres entitats per poder assumir
possibles pujades. Com a resposta s’explica com és el local i que per segons
quins actes o reunions s’haurà de comptar amb equipaments municipals.



Finalment es duu a terme la votació per aprovar el pressupost.
El resultat és: 0 vots en contra

1 abstenció
43 a favor.

5. No havent-hi precs i preguntes es dóna per acabada l’assemblea ordinària i
es passa a l’extraordinària.

—

Ordre del dia assemblea extraordinària:

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior.
2. Elecció de càrrecs de la junta directiva.

1. Es procedeix a fer la lectura de l’acta per part del president Amadeu
Corbera. Queda aprovada per unanimitat (dels 11 assistents que hi havia en
ambdues assemblees).

2. Es procedeix a la votació dels candidats per a la junta directiva. A la
papereta apareix:

Assemblea general del GOB-Mallorca, 18/12/23

Candidatura a presidència insular:
Amadeu Corbera Jaume
Margalida Maria Ramis Sastre

Candidatures a vocalies de la junta directiva:
Amadeu Corbera Jaume
Aina Cassanyes Roig
Xesca Sastre Munar
Lara Cifre Magraner
Ester Cifre Magraner
Aurora Jhardi Massanet
Mar Estarellas Pizarro



Ruth Escribano Dengra
Abril Iriani Bordas
Gemma Salvador Obiols
Teresa Cuennet Mas
Margalida Maria Ramis Sastre
Joana Pastor Carbonell
Francisca Mas Busquets
Marusia López Cruz

Abans d’iniciar les votacions es fa una esmena per part d’Amadeu Corbera,
anunciant que a la papereta hi ha un error perquè ell no es presenta ni com a
vocal ni com a president, i que per tant abans de votar l’han de llevar.

Seguidament per part de Margalida Ramis s’explica la situació. Anuncia que
es planteja una candidatura unitària, col.lectiva per primera vegada al GOB.
Parla d’una proposta que generi il.lusió, on es passi gust de fer feina junts per
assumir nous reptes. Diu que és important que es presentin totes les
candidates com és habitual abans d’iniciar-se les votacions i també creuen
necessari llegir un manifest abans de res. Ella planteja que s’ha presentat per
acompanyar aquest grup de dones i que es planteja una alternativa a la
presidència, des de la col·lectivitat, i que per formes institucionalitzades ella
comptarà com a nom a la presidència.

Xesca Sastre procedeix a llegir el text preparat que s’adjunta.
Seguidament es dóna lloc a les presentacions de les candidates.
I finalment es fan les votacions i recompte de vots sortint els següents
resultats:

Candidatura a presidència insular:
Margalida Maria Ramis Sastre → 39 vots

Candidatures a vocalies de la junta directiva:
Aina Cassanyes Roig → 39 vots
Xesca Sastre Munar → 40 vots
Lara Cifre Magraner → 39 vots
Ester Cifre Magraner → 39 vots
Aurora Jhardi Massanet → 39 vots
Mar Estarellas Pizarro → 39 vots
Ruth Escribano Dengra → 39 vots
Abril Iriani Bordas → 40 vots
Gemma Salvador Obiols → 39 vots
Teresa Cuennet Mas → 39 vots
Margalida Maria Ramis Sastre → 39 vots
Joana Pastor Carbonell → 38 vots



Francisca Mas Busquets → 40 vots
Marusia López Cruz → 38 vots

Així, amb la incorporació dels nous càrrecs electes, la junta directiva del
GOB-Mallorca queda integrada per:

Margalida Maria Ramis Sastre (presidenta)
Aina Cassanyes Roig (vocal)
Xesca Sastre Munar (vocal)
Lara Cifre Magraner (vocal)
Ester Cifre Magraner (vocal)
Aurora Jhardi Massanet (vocal)
Mar Estarellas Pizarro (vocal)
Ruth Escribano Dengra (vocal)
Abril Iriani Bordas (vocal)
Gemma Salvador Obiols (vocal)
Teresa Cuennet Mas (vocal)
Joana Pastor Carbonell (vocal)
Francisca Mas Busquets (vocal)
Marusia López Cruz (vocal)
Francesca Crespí Ramis (vocal)
Maria Fullana Company (vocal)
Pedro Antonio Martínez Ojeda (vocal)
Ferran Mercant Carmona (vocal)
Marina Pons Tysoe (vocal)

Finalment Amadeu Corbera fa un discurs d’acomiadament com a president
sortint de la junta.

S’aixeca la sessió a les 21.04

Margalida Maria Ramis Sastre
Presidenta


